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Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi 

Ellenőrző Bizottsága és Önkormányzati Bizottsága 

2022. július 26-án megtartott együttes üléséről  

készült jegyzőkönyv 

 

 

Az Önkormányzati Bizottság ülésén hozott határozatok száma és tárgya: 

90/2022. (VII. 26.) ÖB hat. Medicopter Alapítvány támogatása 

91/2022. (VII. 26.) ÖB hat. Út tervezési díjának visszafizetése 

 

92/2022. (VII. 26.) ÖB hat. Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-

testületének ..../2022. (…) önkormányzati 

rendelete a 2022. évi költségvetésről szóló 6/2022. 

(II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

93/2022. (VII. 26.) ÖB hat. Közvilágítás korszerűsítésének megtervezése 

 

94/2022. (VII. 26.) ÖB hat. Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-

testületének …./2022. (….) önkormányzati 

rendelete a személyes gondoskodástnyújtó 

szociális alapellátásokról szóló 15/2011. (V.20.)  

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

95/2022. (VII. 26.) ÖB hat. Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-

testületének …/2022. (….) önkormányzati 

rendelete a gyermekvédelmi támogatásokról, 

valamint a gyermekjóléti alapellátásokról szóló 

8/2012. (III. 30.) önkormányzati rendelet  

módosításáról 

 

96/2022. (VII. 26.) ÖB hat. Előkészítő döntés meghozatala önkormányzati  

bérlakások lakbérének emeléséről 

 

97/2022. (VII. 26.) ÖB hat. Tulajdonosi hozzájárulás röplabdapálya   

                                                       létesítéséhez 
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A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság ülésén hozott határozatok száma és tárgya: 

 

110/2022. (VII. 26.) PEB hat. Medicopter Alapítvány támogatása 

 

111/2022. (VII. 26.) PEB hat. Út tervezési díjának visszafizetése 

 

112/2022. (VII. 26.) PEB hat. Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-

testületének ..../2022. (…) önkormányzati 

rendelete a 2022. évi költségvetésről szóló 6/2022. 

(II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

113/2022. (VII. 26.) PEB hat. Közvilágítás korszerűsítésének megtervezése 

 

114/2022. (VII. 26.) PEB hat. Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-

testületének …./2022. (….) önkormányzati 

rendelete a személyes gondoskodást nyújtó 

szociális alapellátásokról szóló 15/2011. (V.20.)  

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

115/2022. (VII. 26.) PEB hat. Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-

testületének …/2022. (….) önkormányzati 

rendelete a gyermekvédelmi támogatásokról, 

valamint a gyermekjóléti alapellátásokról szóló 

8/2012. (III. 30.) önkormányzati rendelet  

 

116/2022. (VII. 26.) PEB hat. Előkészítő döntés meghozatala önkormányzati  

bérlakások lakbérének emeléséről 

 

117/2022. (VII. 26.) PEB hat. Tulajdonosi hozzájárulás röplabdapálya létesíté- 

     séhez 
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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság és az Önkormányzati Bizottság 2022. július 

26-án, (kedden) 13.30 órakor Lajosmizse Város Önkormányzata Dísztermében 

megtartott együttes rendkívüli bizottsági ülésről. 

    

Jelen vannak:  

 

Pénzügyi Ellenőrző Bizottság tagjai: 

  Sebők Márta    bizottság elnöke 

Cseh Katinka     bizottság tagja  

  Péli Szilveszter   bizottság tagja 

Belusz László   bizottság tagja 

 

Tóth-Orlov Bettina bizottsági tag bejelentéssel van távol az ülésről. 

 

Önkormányzati Bizottság tagjai: 

  Belusz László  bizottság elnöke 

  Bagó István  bizottság tagja 

  Sápi Tibor  bizottság tagja 

Sebők Márta            bizottság tagja 

Borbély Ella            bizottság tagja 

 

Tanácskozási joggal megjelentek:  

 

Basky András polgármester 

Fekete Zsolt alpolgármester 

dr. Balogh László jegyző 

Muhariné Mayer Piroska aljegyző 

Farkasné Őze Angéla pénzügyi irodavezető 

    Kovács Gábor települési főépítész 

    Sipos Ágnes óvodavezető 

    Óber Roland Műv. ház vezető 

    Dodonka Csaba pályázati referens 

    Lukács Józsefné települési képviselő 

       

Jegyzőkönyvvezető: Márton Györgyné 

 

Belusz László ÖB elnök 

Tisztelettel köszöntöm a mai együttes bizottsági ülésünkön megjelenteket. 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 főből 4 fővel, az Önkormányzati 

Bizottság 5 fővel határozatképes. A meghívót mindenki megkapta, az abban foglalt 
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napirendi pontok mindenki előtt ismertek. Kérdezem, hogy ezen kívül van-e még 

valakinek egyéb módosításra, illetve kiegészítésre javaslata? Amennyiben nincs, s 

egyetértünk a meghívó szerinti napirendi pontokkal, kérem, kézfelemeléssel jelezzük. 

Megállapítom, hogy az Önkormányzati Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt-, az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta el: 

 

Napirendi pontok:             Előterjesztő: 

 

1./ Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének     Basky András 

     …/2022. (…) önkormányzati rendelete a 2022. évi költség- polgármester 

    vetésről szóló 6/2022. (II.25.) önkormányzati rendelet mó- 

    dosításáról 

 

2./ Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének       Basky András 

     …/2022. (…) önkormányzati rendelete a személyes gondos-    polgármester 

     kodást  nyújtó szociális alapellátásokról szóló 15/2011. 

     (V.20.) önkormányzati rendelet módosításáról  

 

3./ Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének           Basky András 

    …./2022. (…) önkormányzati rendelete a gyermekvédelmi           polgármester  

    támogatásokról, valamint a gyermekjóléti alapellátásokról 

    szóló 8/2012. (III.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

4./ Előkészítő döntés meghozatala önkormányzati bérlakások           Basky András  

     lakbérének emeléséről                                                                    polgármester 

 

5./ Tulajdonosi hozzájárulás röplabda pálya létesítéséhez            Basky András 

                    polgármester 

6./ Közvilágítási hálózat korszerűsítésének megtervezése  Basky András 

          polgármester 

 

 

1./ Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének ..../2022. (…) 

önkormányzati rendelete a 2022. évi költségvetésről szóló 6/2022. (II. 25.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Belusz László ÖB elnök 

Ismertette az előterjesztés mellékletét képező költségvetési rendelet módosítást. 

Van egy fontos témakör. A 2022. június 30-i testületi ülésen a 0606. hrsz.-ú út építése 

kapcsán a testületi ülésen javaslatként hangzott el, hogy 50%-ban az önkormányzat, 

50%-ban az ott lévő vállalkozások finanszírozzák az építkezést. A kivitelezés teljes 

költsége bruttó 28.567.207 Ft.  
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Az önkormányzat már korábban elkülönített 9.307.231 Ft-ot, így ezzel a javaslattal még 

elkülönít további 4.976.373 Ft-ot, mellyel a kivitelezés 50%-ának költségét fedezni 

tudja. Bízunk abban, hogy az önkormányzat is segítséget nyújt. Ezzel kapcsolatban van-

e valakinek hozzászólása? 

Péli Szilveszter PEB tag 

Én is érdekelt vagyok ebben a témakörben. Nem azért kérjük a támogatást, hogy nekünk 

út kellene. Ez a három cég minden évben kifizeti ennek az útnak a részét. Kötöttünk 

korábban egy egyezséget, hogy ha kifizetjük a hozzájárulást, akkor megkapjuk a 

támogatást. Kérem a képviselő társaimat, hogy lelkiismeretük szerint döntsenek. Az 50 

%-át fizessük ki mi cégek, ezt durva dolognak tartom. 

Sebők Márta PEB elnök 

Többször volt a Képviselő-testület előtt ez a téma. Először a Képviselő-testület szabad 

utat adott, de nem vállalt arra kötelezettséget, hogy ezt egy éven belül megoldja, de az 

önkormányzat részére is megváltozott a gazdasági helyzet, mind amellett nagyon szépen 

köszönjük, amit a három cég fizet. Úgy gondolom, hogy 50 %-os támogatás az nagyon 

méltányos. Megértem a három céget, de az önkormányzat sincs könnyű helyzetben, és 

a költségvetésünk sem. 

Péli Szilveszter PEB tag 

Építünk a bölcsődéhez utat, a bölcsőde ez után is kiadást fog nekünk jelenteni. A kamio-

nunk két napig vesztegelt, hogy a homoksivatagból ki tudjon szabadulni. Mi befizetjük, 

amit be kell, szeretnénk támogatást. 

Sebők Márta PEB elnök 

A bölcsőde 12000 fős lélekszámú lakosságot szolgál ki, szükséges. 

Lukács Józsefné települési képviselő 

Elmentem megnézni ezt az utca szakaszt. Az a véleményem, hogy a nyomdának és a 

Mizse Pack Kft-nek is van szilárd burkolatú útja. Ha valaki fuvaroztató céget üzemeltet, 

gondoskodni kell arról, hogy a működéshez szükséges gépek tudjanak közlekedni. Nem 

feltétlenül az önkormányzatnak a dolga ezt előteremteni. Amikor a hűtőházat építettük, 

senki nem kérdezte meg, hogy a kamion hogyan fog oda bejönni. Az én felelősségem 

volt, hogy ezt biztosítsam. Azért furcsa, hogy Péli Szilveszter, mint képviselő, nem 

tisztességes így kiállni a saját ügyéért. Ha valamit idehozol, akkor a többi cégeket is fel 

kellene sorolni.  Eredményes gazdálkodást kívánok mindenkinek. Ebben az évben 

amikor eddig minden rázuhant az emberekre, a városra, a költségvetésre, nem 

gondolom, hogy ezt most meg kell csinálni. Az elmúlt időszakban megszavaztuk, hogy 

a felét szedje össze a vállalkozás, és legyen út, de mi lesz a többi emberrel, aki ezen az 

útszakasz további részén lakik. 

Péli Szilveszter PEB tag 

A saját költségünkön megcsináltuk a mi telephelyünkön, de ez sok. 

Hódosi István kérelmező 

Nem csak mi használjuk ezt az utat. Ezt az utat elegyengetjük. A nyomdának a 

kamionjai is ott fordulnak meg és elakadnak. 

Lukács Józsefné települési képviselő 

Nincs szinkronban a bekerülés és az útnak a használata egymással. Nem normális 

kifizetni ennyi összeget ennyi útért. 

Basky András polgármester 
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Bejött a kérelem több évvel ezelőtt. Azt mondtuk, hogy ha cégek megcsináltatják a 

tervet, akkor segítünk. Aki, amit mond, mindenkinek igazsága van. Az fontos, hogy ezek 

a cégek az önkormányzatnak mennyi iparűzési adót fizetnek be, de nem azért, hogy az 

önkormányzat visszaadja teljes egészében, de segít. Én megértem a cégeket, amikor azt 

mondják, hogy szeretnének kérni valamit az önkormányzattól. A testület elé behoztam 

az út elkészítéséhez szükségesforrást. Az önkormányzat nincs könnyű helyzetben, mert 

a gázban, villanyban bekövetkezett változások nagy terhet rónak az önkormányzatra. 

Van egy probléma, nézzük meg, hogy találunk-e rá megoldást. Felvetődött az, hogy ezek 

a cégek tesznek hozzá, akkor az önkormányzat is segít. Azt én tudom támogatni és 

nagyra értékelem. A tervek elkészültek. Egyeztettem a vállalkozókkal, hogy az 50 %-ot 

nem tudják vállalni. A kérdés bennem úgy vetődött fel, hogy a Képviselő-testület is és 

a vállalkozások is be tudnak vállalni. Kérdés, hogy a cégek mit tudnak hozzátenni. Előre 

így nem fog haladni a beszélgetés semmit, mert mindenkinek van igaza. Van-e lehetőség 

arra, hogy a cégek még további költségekkel is hozzá tudnak járulni, hogy ez az út 

megépülhessen. Kérdezem, hogy a cégek tudnak-e hozzátenni valamit? 

Csuti Béla ügyvezető 

Ellenséges hangnem van ezzel a beruházással. Sár van azon az úton. A Mizse Pack Kft-

hez hetente jönnek vendégek. Esős idő esetén sártenger van. 

Az önkormányzat azt ígérte, hogy ebben az évben meg lesz valósítva a beruházás. 

Jövőre még több lesz ez a beruházás. Egy évvel ezelőtt köttetett egy szerződés a cégek 

között, és az önkormányzat között, az fel van mondva. Mi a terveket elkészíttettük. A 

kezdeményezés a Mizse Pack Kft-től indult, Péli Szilvesztert mi kerestük meg. Már 

sokszor mi szólunk a szállítmányozóknak, hogy ne menjenek be az útra. Mi a támogatást 

megtettük, a terveket elkészíttettük, további támogatást nem tudunk adni. A 

dokumentációkban le van írva, hogy milyen mértékű támogatást fizettünk be. A Mizse 

Pack Kft sok támogatást nyújtott a városnak. El kell gondolkodni, hogy ne a városnak 

adjuk a támogatást, ha mi sem kapunk. Bízunk benne, hogy ez a támogatás nem valami 

városi rendezvénynek a támogatására kerül. A támogatás plusz bevétel a városnak. Az 

50 %-ot mi nem tudjuk kitermelni. 

Lukács Józsefné települési képviselő 

Nem szándékoztam ellenséges hangnemet megütni. A tervezés 1,5-2 millió forint volt, 

a megvalósítás pedig 28 millió forint. Ha ezt ellenséges megjegyzésnek vették, akkor 

legyen. Ezt most vagy félre kell tenni, vagy amit javasoltunk, meg kell csinálni. 

Borbély Ella ÖB tag 

Nagyon sok minden változott. Az adott szónak nem kellene változni. Tavaly mi 

mindannyian döntöttünk arról, hogy kérjük a vállalkozókat, hogy csináltassák meg a 

tervezést. A terv egyszer lejár, azt újra kell terveztetni. Nagyon sokan járnak azon az 

úton. Ha az útszakasz megépülne, ösztönzőleg hatna. A múltkori ülésen nem voltam, 

szégyellem magam, hogy ez a szándékunk csődbe ment, és az 50 %-ot ajánlottuk fel. 

Mi a szavunkat adtuk erre. 

Sebők Márta PEB elnök 

Gondolkodom, hogy ezt pályázatból valósítsuk meg. Fizessük ki a tervezés költségét a 

Mizse Pack Kft-nek, amikor a pályázat megjelenik, a külterületi utak megépítésére, 

akkor azonnal valósítsuk meg. A gazdasági helyzet nagyon hektikus, nem tudjuk 

finanszírozni a költségeinket. Mínusz 150 millió forintos a működési hiányunk. 
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Fizessük ki a 2 millió forintot. Arra az útszakaszra szükség van, de nem mindenáron. A 

vállalkozókat támogatni kell. Amikor lehetőségünk van, csináljuk meg. 

Bagó István ÖB tag 

Tavaly tettünk ígéretet, hogy meg fogjuk csinálni. Senki nem szakember, hogy ez az 

útépítés mennyibe kerül. Amikor én megszavaztam, nem tudtam, hogy ez az útépítés 

mennyibe kerül. Klábertelep, Méntelek útszakaszt is össze kellene kötni. 

Péli Szilveszter PEB tag 

20 millió forintba kerül ez az út, ezt már tavaly megmondták. 

Bagó István ÖB tag 

Az én szemembe a lakosság többet számít. Képviselőként nem lehet kiállni ennyire a 

saját érdekeiért. 

Belusz László ÖB elnök 

Van egy ígérvényünk, így az ügy nem fog előrébb haladni. A 4 millió forintot tegyük 

hozzá és gondolkodjunk tovább, hogy hogyan tudunk előre lépni. 

Sebők Márta PEB elnök 

Ezt a 4 millió forintot akkor tudom megszavazni, hogy ha látom a másik 50 %-ot.  Ebből 

a pénzből nem lehet megvalósítani. 

Belusz László ÖB elnök 

Céltartalékot képezünk, lépjünk előrébb. 

Sebők Márta PEB elnök 

Nem tudom megszavazni, megváltozott a költségvetés. Van 150 millió forint működési 

hiány. 

Belusz László ÖB elnök 

4.976.000.- Ft-ról beszélünk, amit át kell tenni a beruházási sorra a céltartalékból.  

Basky András polgármester 

Az az alapkérdés, hogy mindenképpen azt javaslom, hogy a 11. pontot fogadjuk el, és 

egyfajta újabb gesztus a másik fél felé, s hátha tud valamit hozzátenni. Én azt sem 

mondom, hogy az 50 %-ot, de valamennyit. Ez céltartalékba levő forrás. Jó lenne, ha 

megszavaznánk, s a három cégtől hátha kapunk ígérvényt. 

Sebők Márta PEB elnök 

Én azt javaslom, hogy fizessük ki a pénzt és a következő utas pályázatnál indítsuk ezt a 

rendszert. 

Belusz László ÖB elnök 

Én az előterjesztésnek megfelelően a 11. tételt javaslom elfogadni. 

Sebők Márta PEB elnök 

Szabadság téri kamera rendszer. 730.000.- Ft-al újabb kamerát építünk. A kamera 

rendszer által készített képeket ki az, aki elemzi. Milyen intézkedések történtek mind 

azokból kifolyólag, amit a kamera készített. Kinek a feladata ez, ki van felruházva arra, 

hogy intézkedhet a rendbontókkal szemben. 

Basky András polgármester 

Nagy István és a rendőrség fér hozzá a kamera rendszerhez. 

dr. Balogh László jegyző 

A rendőrséghez adtuk át a kamera rendszernek a hozzáférhetőségét. Egymillió forintot 

átadtunk, a sötét szálat odavittük. 

 

Sebők Márta PEB elnök 
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A rendőrségnek van hatásköre és kapacitása arra, hogy elemezze ki a kamera rendszert. 

Hány napig lehet tárolni az adatokat? 

dr. Balogh László jegyző 

Három napig legalább. 

Sebők Márta PEB elnök 

Hány kamera van a rendszerben? 

Nagy István informatikus 

Legalább 40 kamera van. 

dr. Balogh László jegyző 

Legtöbb tényállásnál a rendőrség tud eljárni. Az önkormányzatok próbálják a kamera 

rendszereket támogatni és a kezelésre a rendőrség jogosult. 

Nagy István informatikus 

Június elején telepítettem ki a rendszert, csak be kellene üzemelni a rendszert, el kellene 

indítani. 

dr. Balogh László jegyző 

Én azt szeretném, ha átadnánk a rendőrségnek, mert nekik van ehhez hozzáférhetősége 

és minden kialakított rendszere. A rendőrség kapott 1 millió forint készpénz támogatást, 

ebből tudna vásásrolni megfelelő technikai eszközöket. 

Belusz László ÖB elnök 

Van-e még kérdés? Nincs. Van egy határozat-tervezetünk. A Medicopter Alapítványnak 

50.000.- Ft-os támogatást adunk. 

Aki ezzel egyetért az Önkormányzati Bizottság részéről, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy az Önkormányzati Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

90/2022. (VII. 26.) ÖB hat. 

Medicopter Alapítvány támogatása 

Határozat 

  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Önkormány- 

  zati Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Medicopter  

  Alapítványt támogassa 50.000.- Ft összegben, mely összeget Lajosmi- 

  zse Város Önkormányzata 2022. évi összevont kiadásai táblázat  

  1.5.4.1. Általános tartalék sora terhére biztosítsa. 

 

  Határidő: 2022. július 28. 

  Felelős:     ÖB 

 

Belusz László ÖB elnök 

Aki elfogadja a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság részéről, hogy a Medicopter Alapítvány 

50.000.- Ft támogatásban részesüljön, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

 

110/2022. (VII. 26.) PEB hat. 

Medicopter Alapítvány támogatása 
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Határozat 

 

  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi- 

  Ellenőrző Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a             

                      Medicopter Alapítványt támogassa 50.000.- Ft összegben, mely összeget  

                      Lajosmizse Város Önkormányzata 2022. évi összevont kiadásai táblázat  

  1.5.4.1. Általános tartalék sora terhére biztosítsa. 

 

  Határidő: 2022. július 28. 

  Felelős:     PEB 

 

Belusz László ÖB elnök 

Van egy módosító javaslat Sebők Márta PEB elnök részéről, mely a következő: A 

bizottság úgy dönt, hogy az út tervezés kapcsán a tervezési díjat visszafizeti és a 

legközelebbi külterületi utas pályázaton pályázatot nyújt be. 

Aki ezzel egyetért a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság részéről, kérem, kézfelemeléssel 

jelezze. 

Péli Szilveszter PEB tag bejelenti személyes érintettségét. 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi ellenőrző Bizottság 2 igen szavazattal, 1 fő 

ellenszavazattal, - Péli Szilveszter PEB tag személyes érintettségére tekintettel nem 

szavaz - az alábbi határozatot hozta: 

111/2022. (VII. 26.) PEB hat. 

Út tervezési díjának visszafizetése 

HATÁROZAT 

    

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága támogatja azt a módosító ja- 

   vaslatot, mely szerint az út tervezés kapcsán a tervezési díj 

   kerüljön visszafizetésre és a legközelebbi külterületi utas  

                                 pályázaton a pályázat kerüljön benyújtásra. 

   Határidő: 2022. július 26. 

   Felelős:     PEB 

 

Belusz László ÖB elnök 

Aki az Önkormányzati Bizottság részéről támogatja, hogy az út tervezés kapcsán a 

tervezési díj kerüljön visszafizetésre és a legközelebbi külterületi utas pályázaton 

kerüljön benyújtásra pályázat, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy az Önkormányzati Bizottság 2 igen szavazattal, 3 ellenszavazattal, 

- tartózkodás nem volt – az alábbi határozatot hozta: 

 

91/2022. (VII. 26.) ÖB hat. 

Út tervezési díjának visszafizetése 
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HATÁROZAT 

 

  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

kormányzati Bizottsága nem támogatja azt a módosító javasla- 

  tot, mely szerint az út tervezés kapcsán a tervezési díj kerüljön  

visszafizetésre és a legközelebbi külterületi utas pályázaton a 

pályázat kerüljön benyújtásra. 

 

  Határidő: 2022. július 26. 

  Felelős:     PEB 

 

 

Belusz László ÖB elnök 

A módosító javaslat szerint – 11. tétel nélkül – a rendelet tervezetet szavaztatom. 

Aki elfogadja a 2022. évi költségvetésről szóló 6/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet 

módosítását, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy az Önkormányzati Bizottság részéről 5 igen szavazattal – 

ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

92/2022. (VII. 26.) ÖB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 ..../2022. (…) önkormányzati rendelete a 2022. évi költségvetésről  

szóló 6/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

   tületnek Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületé- 

   nek a 2022. évi költségvetésről szóló 6/2022. (II. 25.) önkormány- 

   zati rendeletének módosítását azzal, hogy abból az előterjesztés 

   11. pontjához tartozó rész és költségek kerüljenek törlésre. 

 

   Határidő: 2022. július 28. 

   Felelős:     ÖB 

 

Belusz László ÖB elnök 

Aki a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság részéről elfogadja a 2022. évi költségvetésről szóló 

6/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosítását, a 11. tétel nélkül, kérem, 

kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

112/2022. (VII. 26.) PEB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 ..../2022. (…) önkormányzati rendelete a 2022. évi költségvetésről  
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szóló 6/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 

   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

   tületnek Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületé- 

   nek a 2022. évi költségvetésről szóló 6/2022. (II. 25.) önkormány- 

   zati rendeletének módosítását azzal, hogy abból az előterjesztés  

   11. pontjához tartozó rész és költségek kerüljenek törlésre. 

    

   Határidő: 2022. július 28. 

   Felelős:     PEB 

 

Belusz László ÖB elnök 

A közvilágítási hálózat korszerűsítésének megtervezése című napirendi ponthoz 

érkezett hozzánk Antal Zoltán a Kontinuum-Vill Kft ügyvezetője, ezért most a meghívó 

szerinti 6./ napirendi ponttal folytatjuk ülésünket. 

2./ Napirendi pont 

Közvilágítás korszerűsítésének megtervezése 

Belusz László ÖB elnök 

Az önkormányzat szeretné a közvilágítást korszerűsíteni. Az energia árak 

megnövekedése miatt ez szükséges lenne. Ezt meg kell lépni és ezt a korszerűsítést meg 

kell terveztetni. A tervezéshez árajánlatok érkeztek be. Antal úr körünkben van. 

Kérdezem, hogy szeretne-e mondani valamit. 

Antal Zoltán Kontinuum-Vill Kft ügyvezetője 

Üdvözlök mindenkit. Részletesen leírtam mindent, ha ezzel kapcsolatban kérdés van, 

akkor szívesen válaszolok. 

Belusz László ÖB elnök 

A település közvilágítással rendelkezik. Nagyon kevés olyan eset jöhet szóba, ahol 

földkábellel bővíteni kellene a hálózatot. Mi most az egész településben gondolkodunk, 

1357 db lámpára lenne szükség. A közvilágítási szál ott van. A meglévő lámpatestek 

korszerűsítése meglévő lámpakaron nettó 3.850.- Ft+ÁFA/db. 

Basky András polgármester 

Minden adott, ez igényel még további tervezést és költséget? 

Antal Zoltán Kontinuum-Vill Kft ügyvezetője 

Nem kell külön tervezési díjat fizetni és nem kell külön tervezés sem. A közvilágítás 

aktív elemei az önkormányzat, vagy az áramszolgáltató tulajdonában vannak? 

Basky András polgármester 

Az áramszolgáltató tulajdonában. 

Belusz László ÖB elnök 

Volt olyan elképzelésünk, hogy éjszakánként a fényerőt csökkentsük. 

Antal Zoltán Kontinuum-Vill Kft ügyvezetője 
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Igen, van ilyen szabályozási lehetőség, hogy éjszakánként lejjebb lehet vinni a 

fényáramlatot. A főúton azt nem javasoljuk. 

Belusz László ÖB elnök 

Van-e még kérdés, hozzászólás? 

Sebők Márta PEB elnök 

Ár érték arányban mi az, ami leginkább megfelelő lámpa? 

Antal Zoltán Kontinuum-Vill Kft ügyvezetője 

A Philips.  

Belusz László ÖB elnök 

Egyéb kérdés van-e még? Nincs.  

Megköszönjük Antal Zoltán úrnak, hogy ismertette ajánlatát, és majd tájékoztatjuk a 

Képviselő-testületi ülés után a döntésről. 

 

14.45 órakor Antal Zoltán távozott az ülésről. 

 

Belusz László ÖB elnök 

Van egy másik ajánlat is a Surjányi Vill Energetikai Hálózatépítő és Szolgáltató Bt. 

Törökszentmiklós részéről.  

Basky András polgármester 

Zsigmond Tibor a Bt ügyvezetője felhívott és jelezte, hogy nem tud részt venni most az 

ülésen, mert egy másik önkormányzatnál van. A Képviselő-testületi ülésen részt vesz. 

Belusz László ÖB elnök 

A Surjány Vill Energetikai Hálózatépítő és Szolgáltató Bt ajánlata meglévő lámpatestek 

korszerűsítése meglévő lámpakaron nettó 2.100.- Ft+ÁFA/db. A forgalom korlátozás is 

be van állítva. 1357 lámpatest van jelenleg nálunk.  

A két ajánlat közül a Surjány Vill Energetikai Hálózatépítő és Szolgáltató Bt ajánlata a 

kedvezőbb, s ez támogatható. 

Basky András polgármester 

Én beszéltem Polgárd polgármesterével. Nekik pozitív véleményük van. 

Belusz László ÖB elnök 

Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás szavazásra teszem fel a kérdést. Én a 

Surjány Vill Energetikai Hálózatépítő és Szolgáltató Bt (Zsigmond úr) ajánlatát 

javaslom. 

Kérdezem az Önkormányzati Bizottságot, hogy aki egyetért azzal, hogy a Surjány Vill 

Energetikai Hálózatépítő és Szolgáltató Bt. legyen megbízva a közvilágítás 

korszerűsítésének megtervezésével, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy az Önkormányzati Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

 

93/2022. (VII. 26.) ÖB hat. 

Közvilágítás korszerűsítésének megtervezése 

 

HATÁROZAT 
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   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testü- 

   letnek, hogy a közvilágítás korszerűsítésének megtervezésével 

   a Surjányi Vill. Energetikai Hálózatépítő és Szolgáltató Bt-t bíz- 

   za meg. 

   Határidő: 2022. július 28. 

   Felelős:     ÖB 

 

Belusz László ÖB elnök 

Kérdezem a Pénzügyi Ellenőrző Bizottságot, hogy aki egyetért azzal, hogy a Surjány 

Vill Energetikai Hálózatépítő és Szolgáltató Bt. legyen megbízva a közvilágítás 

korszerűsítésének megtervezésével, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

113/2022. (VII. 26.) PEB hat. 

Közvilágítás korszerűsítésének megtervezése 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 

   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testü- 

   letnek, hogy a közvilágítás korszerűsítésének megtervezésével 

   a Surjány Vill. Energetikai Hálózatépítő és Szolgáltató Bt-t bíz- 

   za meg. 

   Határidő: 2022. július 28. 

   Felelős:     PEB 

 

3./ Napirendi pont 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének …./2022. (….) 

önkormányzati rendelete a személyes gondoskodást nyújtó szociális 

alapellátásokról szóló 15/2011. (V.20.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Belusz László ÖB elnök 

Eddigi térítési díjak: 

1.A szociálisan rászorult személyek által fizetendő intézményi térítési díjak ÁFA     

    nélkül: 

1.1.A nappali ellátásért fizetendő intézményi térítési díj: 

1.1.1. Nappali ellátásért fizetendő intézményi térítési díj:        0 Ft 

1.1.2 Nappali ellátást igénybe vevők étkezésért fizetendő intézményi té- 

         rítési díja:            717.-Ft/fő/nap 

 

A szociális étkezésért fizetendő intézményi térítési díj:  

1.1.2. Az ebéd egy adagra jutó intézményi térítési díja:      495.- Ft/fő/nap 

1.2.2. Az ebéd szállítási díja:              39.-Ft/háztartás/nap 
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1.3. A házi segítségnyújtás intézményi térítési díja: gondozási óradíj:   735.- Ft/fő/óra  

 

Gondozási szükséglettel nem rendelkező személyek intézményi 

térítési díja ÁFA nélkül: 

Házi segítségnyújtás önköltségi gondozási óradíja:      1.315.- Ft/fő/óra 

 

Javaslatok: 

A nappali ellátásért fizetendő intézményi térítési díj mértékét nem javasolják emelni. 

A házi segítségnyújtás intézményi gondozási díj gondozási óradíját 1.040.- Ft/fő/órában 

javasolják megállapítani. 

Házi segítségnyújtás önköltségi gondozási óradíját változatlanul 1.690.- Ft/fő/óra 

értékkel javasolják megállapítani. 

Kérdezem a bizottság tagjait, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, 

módosító javaslata? 

Borbély Ella ÖB tag 

Ez hány százalékos emelkedésről szól? 

Zsolnai Cserni Andrea IGSZ vezető 

9-10 -%-os emelkedést jelent. 

Belusz László ÖB elnök 

1.2.1.-nél 60 %-os az emelés, 495.- Ft helyett 825.- Ft. 

Van-e egyéb észrevétel, javaslat? Nincs. 

Aki elfogadja az Önkormányzati Bizottság részéről a személyes gondoskodást nyújtó 

szociális alapellátásokról szóló 15/2011. (V. 20.) önkormányzati rendeletének 

módosítását, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy az Önkormányzati Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

94/2022. (VII. 26.) ÖB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

…./2022. (….) önkormányzati rendelete a személyes gondoskodást 

nyújtó szociális alapellátásokról szóló 15/2011. (V.20.)  

önkormányzati rendelet módosításáról 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

   tületnek a személyes gondoskodást nyújtó szociális alapellátá- 

   sokról szóló 15/2011. (V. 20.) önkormányzati rendeletének mó- 

   dosítását az előterjesztés szerint. 

   Határidő: 2022. július 28. 

   Felelős:     ÖB 

 

Belusz László ÖB elnök 
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Aki elfogadja a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság részéről a személyes gondoskodást nyújtó 

szociális alapellátásokról szóló 15/2011. (V. 20.) önkormányzati rendeletének 

módosítását, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

 

114/2022. (VII. 26.) PEB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

…./2022. (….) önkormányzati rendelete a személyes gondoskodást 

nyújtó szociális alapellátásokról szóló 15/2011. (V.20.)  

önkormányzati rendelet módosításáról 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 

   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

   tületnek a személyes gondoskodást nyújtó szociális alapellátá- 

   sokról szóló 15/2011. (V. 20.) önkormányzati rendeletének mó- 

   dosítását az előterjesztés szerint. 

   Határidő: 2022. július 28. 

   Felelős:     PEB 

 

4./ Napirendi pont 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének …/2022. (….) 

önkormányzati rendelete a gyermekvédelmi támogatásokról, valamint a 

gyermekjóléti alapellátásokról szóló 8/2012. (III. 30.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Belusz László ÖB elnök 

A gyermekétkeztetés intézményi térítési díjainak alakulása (Áfa nélkül): 

Az iskolai napköziben 19 %-os emelkedés javasolt, iskolai menzán 14 %-os, óvodai 

ellátás intézményi térítési díja 19 %-os emelés javasolt, bölcsődei ellátás intézményi 

térítési díja 18 %-os emelés javasolt, szünidei étkeztetés nyersanyagnormája 17 %-os 

emelés javasolt. 

Kérdés, észrevétel van-e ezzel kapcsolatban? Nincs. 

Aki elfogadja az Önkormányzati Bizottság részéről a gyermekvédelmi támogatásokról, 

valamint a gyermekjóléti alapellátásokról szóló 8/2012. (III. 30.) önkormányzati 

rendeletének módosítását, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy az Önkormányzati Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

95/2022. (VII. 26.) ÖB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületé- 

nek …/2022. (….) önkormányzati rendelete a gyermekvé- 

delmi támogatásokról, valamint a gyermekjóléti alapellátá- 

sokról szóló 8/2012. (III. 30.) önkormányzati rendelet  
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módosításáról 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

tületnek a gyermekvédelmi támogatásokról, valamint a 

gyermekjóléti alapellátásokról szóló 8/2012. (III. 30.) 

önkormányzati rendeletének módosítását az előterjesztés 

   szerint. 

Határidő: 2022. július 28. 

Felelős:     ÖB 

 

Belusz László ÖB elnök 

Kérdés, észrevétel van-e ezzel kapcsolatban? Nincs. 

Aki elfogadja a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság részéről a gyermekvédelmi 

támogatásokról, valamint a gyermekjóléti alapellátásokról szóló 8/2012. (III. 30.) 

önkormányzati rendeletének módosítását, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

115/2022. (VII. 26.) PEB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületé- 

nek …/2022. (….) önkormányzati rendelete a gyermekvé- 

delmi támogatásokról, valamint a gyermekjóléti alapellátá- 

sokról szóló 8/2012. (III. 30.) önkormányzati rendelet  

módosításáról 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 

   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

tületnek a gyermekvédelmi támogatásokról, valamint a 

gyermekjóléti alapellátásokról szóló 8/2012. (III. 30.) 

önkormányzati rendeletének módosítását az előterjesztés szerint. 

Határidő: 2022. július 28. 

Felelős:     PEB 

 

5./ Napirendi pont 

Előkészítő döntés meghozatala önkormányzati bérlakások lakbérének emeléséről 

Belusz László ÖB elnök 

 

Az eddigi lakásbérek: 

- Összkomfortos lakás esetén: 593.- Ft/m2/hó, 

- Komfortos lakás esetén: 504.- Ft/m2/hó, 

- Félkomfortos lakás esetén: 286.- Ft/m2/hó, 
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- Komfort nélküli lakás esetén: 125.- Ft/m2/hó. 

 

Javasolt lakásbérek az előterjesztés szerint: 

1./ Szolgálati lakás nem lakás célú bérlete esetén a lakbér mértéke: bruttó 3000.-  

     Ft/m2/hó. 

2./ Az önkormányzati bérlakások lakbére: minimum 50 %-os maximum 100 %-os  

     lakbéremelkedés. 

- Összkomfortos lakás (szolgálati lakás) esetén: minimum bruttó 890.- maximum 

bruttó 1186.- Ft/m2/hó, 

- Komfortos lakás (szolgálati lakás) esetén: minimum bruttó 756.- maximum bruttó 

1008.- Ft/m2/hó, 

- Félkomfortos lakás (szociális bérlakás) esetén: minimum bruttó 429.- maximum 

bruttó 572.- Ft/m2/hó. 

- Komfort nélküli (egyéb önkormányzati lakás) lakás esetén: minimum bruttó 188.- 

maximum bruttó 250.- Ft/m2/hó. 

      

75 %-os emelést kellene végrehajtani. 

 

Kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatban? 

 

Óber Roland Műv. Ház igazgató 

Én érintett vagyok a szolgálati lakás terén. A Művelődési Háznak is van egy dolgozója, 

aki önkormányzati bérlakásban lakik, s fizetésemelést szeretne kérni, mert 

minimálbérből él, két gyermeket nevel. A lakbér 45.000. Ft jelenleg, ha megemelkedik 

85.000.- Ft-ra, nem tud kijönni a fizetéséből, én fizetést nem tudok emelni neki. Nem 

tudom, hogy mit lehet tenni. 

Basky András polgármester 

2.000.-2.500.- Ft/m2 a piaci ár. 

Belusz László ÖB elnök 

75 %-os emelés esetén a következőképpen alakulna a lakásbérleti négyzetméter ár: 

Összkomfortos lakás esetén: bruttó:   1.040.- Ft/m2/hó 

Komfortos lakás esetén: bruttó:       880.- Ft/m2/hó 

Félkomfortos lakás esetén: bruttó:      500.- Ft/m2/hó 

Komfort nélküli lakás esetén: bruttó:       220.- Ft/m2/hó 

Borbély Ella ÖB tag 

Én soknak tartom ezt az emelési mértéket, ahhoz képest, hogy mennyit keres a kolléga. 

A piaci árhoz képest nem sok. Hányan laknak a Dózsa György úti lakásokban? 

Dodonka Csaba főtanácsos 

Az egyikben 1 fő, a másikban 1 + 2 fő gyermek lakik. A lakások szépen rendben vannak 

tartva, de még nagyon sok mindent lehetne felújítani. 

Basky András polgármester 

A 75 %-ot korrektnek tartom. 

Borbély Ella ÖB tag 

Én a 75 %-ot továbbra is soknak tartom. 

Belusz László ÖB elnök 

Hogyan alakul a villanyszámlájuk? A piaci árat fogják fizetni? 

Basky András polgármester 
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Mindenkinek a saját nevén van az óra. 

Belusz László ÖB elnök 

Van-e még egyéb kérdés? Nincs. Akkor az elhangzott 75 %-os emelést szavaztatom. 

Aki az Önkormányzati Bizottság részéről elfogadja az önkormányzati bérlakások 

lakbérének emelését az elhangzottak szerint, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy az Önkormányzati Bizottság 4 igen szavazattal- 1 fő tartózkodással 

– ellenszavazat nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

 

96/2022. (VII. 26.) ÖB hat. 

Előkészítő döntés meghozatala önkormányzati  

bérlakások lakbérének emeléséről 

 

HATÁROZAT 

 

  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

  kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

  tületnek az önkormányzati bérlakások lakbérének emelését az  

  alábbiak szerint: 

 

75 %-os mértékű emelés, melynél a következőképpen alakulna a  

lakásbérlet négyzetméter ára: 

Összkomfortos lakás esetén: bruttó:          1.040.- Ft/m2/hó 

Komfortos lakás esetén: bruttó:    880.- Ft/m2/hó 

Félkomfortos lakás esetén: bruttó:             500.- Ft/m2/hó 

Komfort nélküli lakás esetén: bruttó:              220.- Ft/m2/hó 

Szolgálati lakás nem lakás célú bérlete esetén  2.540.- Ft/m2/hó 

 

Határidő: 2022. július 28. 

Felelős:     ÖB 

    

 

Belusz László ÖB elnök 

Aki a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság részéről elfogadja az önkormányzati bérlakások 

lakbérének emelését az elhangzottak szerint, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

 

116/2022. (VII. 26.) PEB hat. 

Előkészítő döntés meghozatala önkormányzati  

bérlakások lakbérének emeléséről 

 

HATÁROZAT 

 

  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 

  zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 
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  tületnek az önkormányzati bérlakások lakbérének emelését az  

  alábbiak szerint: 

 

75 %-os mértékű emelés, melynél a következőképpen alakulna a  

lakásbérlet négyzetméter ára: 

 

Összkomfortos lakás esetén: bruttó:          1.040.- Ft/m2/hó 

Komfortos lakás esetén: bruttó:    880.- Ft/m2/hó 

Félkomfortos lakás esetén: bruttó:             500.- Ft/m2/hó 

Komfort nélküli lakás esetén: bruttó:              220.- Ft/m2/hó 

 

Határidő: 2022. július 28. 

Felelős:     PEB 

    

 

 

6./ Napirendi pont 

Tulajdonosi hozzájárulás röplabda létesítéséhez 

Belusz László ÖB elnök 

A Lajosmizsei Fekete István Sportiskolai Általános Iskola a Polyák Imre 

Sportcsarnokban röplabda pálya létesítését tervezi. A pálya kialakításához szükséges 

kettő db süllyesztett oszloptartó konzol elhelyezése a padlóburkolatba, melyhez kéri az 

Önkormányzat tulajdonosi hozzájárulását. A röplabda pálya létesítésének mindennemű 

költségét a Lajosmizsei Fekete István Sportiskolai Általános Iskola vállalja.   

Kérdés, észrevétel van-e ezzel kapcsolatban? Nincs. 

Aki az Önkormányzati Bizottság részéről elfogadja az előterjesztés határozat-tervezetét, 

kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy az Önkormányzati Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

97/2022. (VII. 26.) ÖB hat. 

Tulajdonosi hozzájárulás röplabda pálya 

létesítéséhez 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

   tületnek az előterjesztés határozat-tervezetét. 

   Határidő: 2022. július 28. 

   Felelős:     ÖB 

 

 

Belusz László ÖB elnök 

Aki a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság részéről elfogadja az előterjesztés határozat-

tervezetét, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
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Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, 

tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

 

117/2022. (VII. 26.) PEB hat. 

Közvilágítási hálózat korszerűsítésének 

megtervezése 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 

   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

   tületnek az előterjesztés határozat-tervezetét. 

   Határidő: 2022. július 28. 

   Felelős:     PEB 

 

 

 

Belusz László ÖB elnök 

Tekintettel arra, hogy napirendi pontjaink végéhez érkeztünk, megköszönöm a 

jelenlevők részvételét, mai együttes ülésünket ezennel berekesztem 16.05 órakor. 

 

 

 

 

K.mf. 

 

 

 

 

 

  Belusz László     Sebők Márta 

  ÖB elnök      ÖB tag 

         jkv. aláírója 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



21 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


